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Urząd Gminy Czarna 

(Początek posiedzenia o godz. 13 minut 06) 

 

Na podstawie artykułu 20. ustęp 1 ustawy z 

dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 

gminnym 

otwieram XLV Sesję Rady Gminy Czarna. 

Serdecznie witam Państwa. 

radnych, witam Pana Wójta, Panią 

Sekretarz, Panią Skarbnik, witam 

zaproszonych gości, Panią Dyrektor Szkoły 

Podstawowej w Czarny, witam Panią 

równocześnie i sołtys i specjalistkę od 

projektu, Panią Dorotę Korzyk, 

witam Panią Donusię Zawadę Sołtysa, 

witam Panią Kierownik Domu Kultury 

Urszulę Pleścia Pisarską i witam Pana 

Kierownika Zakładu Komunalnego Marcina 

Rogackiego, Panią Protokolant, Panią od 

spraw technicznych, nie chcę pomylić 

imienia i Pana od obsługi technicznej. 

Na sali zgodnie z listą obecności znajduje się 

12 radnych, nasza sesja jest prawomocna i 

możemy podejmować uchwały. 

Czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tej 

chwili? Proszę Pani Radna Borukała. 

Panie Przewodniczący, ja chciałam złożyć 

wniosek o wycofanie uchwały, która jest w 

punkcie piątym, w punkcie trzecim, w 

sprawie zaciągnięcia przez gminę Czarna 

pożyczki długoterminowej ze względu 

formalnych, że materiały nie były przesłane 

nam statutowo 7 dni przed zwołaną sesją. 

Pani Radna, w razie niedotrzymania... 

W razie niedotrzymania terminów, o 

których mowa w punkcie trzecim, czyli 

rzeczywiście zapewnienia dostarczenia 

radnym materiałów, w tym projektów 

uchwał dotyczących poszczególnych 

punktów porządku obrad, Rada może 

podjąć uchwałę o odroczeniu sesji i 

wyznaczyć nowy termin, ale poddamy Pani 

wniosek pod głosowanie, jeżeli wniosek 

zostanie odrzucony. 

Natomiast nasza sesja będzie 

kontynuowana. 

Panie Przewodniczący, ja nie składam 

wniosku o odroczenie sesji, żeby była 

jasność. 

To w takim razie... 

Dziękuję. 

, 

Rozumiem, że ten wniosek w takim razie, 

no bo on nie wynika ze statutu, tu możemy 

odroczyć sesję, natomiast to nie jest 

wniosek o zmianę, no to by był wniosek o 

zmianę porządku obrad. 

Dziękuję. 

Dziękuję bardzo. 

Dziękuję bardzo. 

Dziękuję. 

I według statutu, jeżeli nie ma takiego 

wniosku o odroczenie sesji, no to ja nie 

mogę w tej chwili głosować zmiany 

porządku. 
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W tym zakresie, bo tu i tak będziemy 

musieli przegłosować zmianę porządku 

obrad, czyli punkt trzeci, zaciągnięcie przez 

Gminę Czarna pożyczki, przenieść na 

pozycję pierwszą. 

Jako projekt uchwały o numerze 440. 

Dlatego, że dwie kolejne... 

Dwa kolejne projekty uchwały, czyli 

prognoza zmiany w budżecie gminy i 

prognoza wieloletniej... 

Zmiany w wieloletniej prognozy finansowej 

będą wynikały z tego, czy podejmiemy 

uchwałę odnośnie zaciągnięcia kredytu. 

No jeżeli uchwała nie zostanie podjęta, to 

rozumiem, że dwa kolejne projekty też nie 

będą mogły być procedowane. 

Dziękuję. 

Jeszcze chciałam coś dopowiedzieć. 

Proszę. 

Czyli jak Rada jest, no może częściowo jest, 

nie jest zapoznana, jak to wszystko ma być, 

na co, dlaczego, z czego to wynika, to nie 

ma znaczenia żadnego, że nie dostała 

materiałów? 

Czy my będziemy mogli dopytywać, czy... 

Pani Radna. 

Tak. 

Ja Pani powiedziałem, co piszę na ten 

temat. 

Statut. 

Możemy przegłosować odroczenie sesji. 

Ale możemy również, jeżeli Pani taki 

wniosek postawi, przy... 

Ale to wymagałoby też zgody usunięcia... 

No z porządku obrad Pana Wójta usunięcie 

tego, tego i uchwały. 

Dziękuję. 

Chodzi o to, Panie Przewodniczący, że 

ostatnio dużo się mówiło o regulaminach, 

prawda? 

Nawet o regulaminie Komisji Rewizyjnej. 

I były tutaj takie perturbacje i pisma, żeśmy 

pisali do siebie. 

Tylko chodzi o to, żeby przestrzegać tych 

regulaminów. 

A statut jest regulaminem Gminy. 

Dobrze Pani Radna, w takim razie... 

Dziękuję. 

Ja postawię, stawiam wniosek. 

O odroczenie sesji. 

Jeżeli Państwo Radni nie zgodzicie się z tym 

wnioskiem, kontynuujemy naszą sesję. 

Proszę Panie Wójcie. 

Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo. 

Decyzja będzie należała do Was. 

Ja tam nie mówię ani w jedną, ani w drugą 

stronę. 

Natomiast chciałem tylko odnieść się do 

wypowiedzi Pani Radnej, że Radni nie są 

zapoznani i tak dalej. 

No dwie Komisje obradowały w tym 

temacie, więc to nie można tak powiedzieć, 

że... 
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Może oczywiście, że nie wszyscy, ale 

Komisja już jedna i druga też ma jakieś 

rozeznanie, więc... 

No jakieś świadomości dotarły. 

A dzisiaj chcieliśmy pozostałe wiadomości 

przekazać tu na tej sesji zgodnie przed 

głosowaniem. 

No ale oczywiście, że można to zdjąć z 

porządku obrazu. 

I przesunąć na jakiś inny termin. 

Natomiast są jeszcze inne uchwały, które 

też należy procedować. 

Przecież ta sesja nie składa się tylko z tej 

jednej uchwały. 

Dziękuję. 

Dziękuję Panie Wójcie. 

W takim razie głosujemy mój wniosek o 

odroczeniu sesji. 

Kto z Państwa Radnych jest za odroczeniem 

sesji? Proszę o podniesienie ręki. 

Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał od 

głosu? 

Trzy osoby. 

Pan Marek Chmielewski. 

Pan Władysław Pierciński. 

Pani Bargiela Czwieta. 

Czyli... 

Jeszcze raz. Kto z Państwa Radnych jest za 

wnioskiem o odroczeniu sesji? 

Kto jest za? Nie widzę. 

Kto jest przeciw? 

Proszę o podniesienie ręki. 

Kto się wstrzymał od głosu? 

Trzy osoby. 

Czyli wniosek o odroczeniu sesji został 

odrzucony i tym samym sprawa 

niedostarczenia w ustawowym terminie 

zostaje rozwiązana decyzją Rady. 

Dziękuję bardzo. 

Proszę o podniesienie ręki. 

Kto z Państwa Radnych jest przeciw? 

Proszę o podniesienie ręki. 

Kto z Państwa Radnych jest przeciw? 

Proszę o podniesienie ręki. 

Kto się wstrzymał od głosu? 

Proszę o podniesienie ręki. 

Zamianie kolejności uchwał, czyli uchwała 

trzecia zaciągnięcia przez gminę Czarna 

pożyczki długoterminowej byłaby pierwszą 

uchwałą podejmowaną i omawianą i 

projekt uchwały 14 regulaminu udzielania 

pomocy materialnej o charakterze 

socjalnym zostałby wycofany. 

Dziękuję. Kto z Państwa radnych ma jeszcze 

jakieś uwagi odnośnie porządku obrad? Nie 

widzę. W takim razie głosujemy nad 

przyjęciem porządku obrad. Kto z Państwa 

radnych jest za przyjęciem porządku obrad z 

wprowadzonymi zmianami? Proszę o 

podniesienie ręki. 

Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał od 

głosu? 

Jedno głos wstrzymujący się. Pani Elżbieta 

Wargiel. Proszę zaprotokołować. 
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Teraz prosiłbym o głosowanie nad 

przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji. 

Czy ktoś z Państwa radnych ma uwagi do 

otrzymanego protokołu z 44. sesji Rady 

Gminy z 27 czerwca 2023 roku? Nie widzę. 

W takim razie głosujemy nad przyjęciem 

protokołu z 44. sesji Rady Gminy Czarna. 

Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem 

protokołu? Proszę o podniesienie ręki. 

Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Kto się wstrzymał od głosu? Dziękuję 

Państwu radnym za głosowanie. Protokół z 

44. sesji Rady Gminy Czarna został przyjęty 

jednogłośnie. 

Prosiłbym teraz o sprawozdanie z 

wykonania uchwał uchwalonych do 

poprzedniej sesji Rady Gminy Czarna oraz 

działalności międzysesyjnej wójta. Proszę 

Panią Sekretarz. 

W zakresie wykonania uchwał podjętych na 

poprzedniej. 

W 44. sesji Rady Gminy Czarna, która 

odbyła się 27 czerwca 2023 roku podjęto 6 

uchwał. 

I tak, pierwsza, numer 44 przez 434 przez 

2023 w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Czarna w 2023 roku. 

Dochody zwiększyły się o ponad 63 tys. zł. 

Głównie to było 10 tys. za opłaty. 

Tu zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych. Oczywiście po stronie 

wydatków też na przeciwdziałanie, 

profilaktyce przeciwalkoholowej te środki 

muszą pójść. 

35 tys. to wpłaty rodziców na dożywianie 

uczniów, czyli tak jak sama nazwa na 

dożywianie. Poszły te pieniądze. 

I 3900 to jest dotacja czyste powietrze z 

marszałkostwa, bo takie zadanie 

wykonujemy zlecone. 

Druga uchwała 44 przez 435 przez 2023 w 

sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Czarna. 

Też zmieniła się prognoza finansowa w 

związku ze zmianami w budżecie. 

I uchwała trzecia, sesja 44 numer 436 przez 

2023 w sprawie udzielenia wójtowi Gminy 

Czarna wotum zaufania. 

Wotum zaufania jest to uchwała. 

Uchwała podejmowana jako skutek 

przyjęcia raportu o stanie gminy, 

który radni otrzymują do końca maja za rok 

poprzedni. 

Uchwała czwarta numer 44 przez 437 przez 

2023 w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Gminy Czarna 

za rok 2022 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu. 

Ta uchwała z kolei poprzedza absolutorium 

wójta. 

Właśnie uchwała numer pięć. 

Uchwała piąta o numerze 44 przez 438 

przez 2023. 
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To była uchwała w sprawie udzielenia 

wójtowi Gminy Czarna absolutorium za 

2022 rok. 

Absolutorium oczywiście zostało udzielone. 

Uchwała szósta, ostatnia numer 44 przez 

439 przez 2023 zmieniająca uchwałę w 

sprawie uzgodnienia przeprowadzenia 

zabiegu. 

Pielęgnacyjno-konserwatorskich przy 

drzewie pomniku przyrody w miejscowości 

Polana. 

Tam ostatni paragraf w tej uchwale był 

błędny, bo podjęliśmy uchwałę, że wchodzi 

w życie po publikacji w dzienniku 

urzędowym województwa podkarpackiego. 

I nadzór prawny wojewody nam to uchylił. 

Uchwała po prostu wchodzi z dniem 

podjęcia i taki zapis na poprzedniej sesji 

został przyjęty. 

Dziękuję. 

Proszę pana wójta. 

Panie przewodniczący, szanowni państwo, 

sprawozdanie za okres od 28 czerwca do 

dnia dzisiejszego. 

Udział w walnym zebraniu Pieszewskiego 

Związku Komunikacyjnego w Szczykach 

Dolnych, 

spotkanie z prezydentami miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego w 

miejscowości Olchowiec, 

przeprowadzenie negocjacji. 

Z firmą Prymbud w sprawie budowy 

uczestniczyli szanowniście Kuchczany i 

Głódny. 

Udział w powiatowych obchodach święta 

policji w Szczykach Dolnych, 

spotkanie z panem Józefem Szymbarą, 

prezesem Pieszczadzkich, schronisk i hoteli 

PTTK. 

Dziękuję. 

Dziękuję. 

Nie wiem, czy mnie słychać, a teraz... 

Przystępujemy do punktu podejmowanie 

uchwał w sprawie. 

Na początek, zanim zaczniemy rozmawiać, 

prosiłbym Komisję Budżetową 

i później Komisję Rozwoju o odczytanie 

protokołów ze spotkań Komisji. 

Protokół z posiedzenia Komisji Budżetowej 

Rady Gminy Czarna z dnia 21. 

lipca 2023 roku. 

Komisja Budżetowa w składzie Adam Faber, 

przewodniczący, Monika Magusiak, 

Danuta Maj oraz Marek Korżyk. 

Komisja Budżetowa na posiedzeniu w 

Urzędzie Gminy Czarna w dniu 21. 

lipca 2023 roku w obecności skarbnik gminy 

obradowała nad wydaniem opinii 

w sprawie zaciągnięcia przez gminę 

pożyczki długoterminowej w Wojewódzkim 

Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

w Rzeszowie. 



6 | S t r o n a  

Transkrypcja XLV sesji Rady Gminy Czarna z dnia 26 lipca 2023 
 

Urząd Gminy Czarna 

Pożyczka ta będzie stanowiła wkład w... 

własne gminy w ramach budowy nowej 

oczyszczalni ścieków w miejscowości 

Czarna Górna oraz części wodociągu. 

Wartość brutto planowanej inwestycji 

wynosić będzie 10 milionów 86 tysięcy, 

natomiast wartość netto 8 milionów 

200 tysięcy. Na tę kwotę składają się środki 

pozyskane w ramach programu 

rozwoju obszarów wiejskich w kwocie 5 

milionów złotych, subwencja z lat 

ubiegłych w kwocie milion 340 tysięcy oraz 

wartość zaciągniętego kredytu 

milion 860 tysięcy. Kwota podatku VAT w 

wysokości milion 886 tysięcy 

będzie podlegać odliczeniu z Urzędu 

Skarbowego. Oprocentowanie kredytu 

w skali roku wyniesie 3%, natomiast odsetki 

za okres spłaty 10 lat 

wyniosą około 300 tysięcy. Komisja 

budżetowa, biorąc pod uwagę wielkość 

środków pozyskanych z zewnątrz oraz 

subwencję z lat ubiegłych, 

a także znaczenie planowanej inwestycji 

mającej rozwiązać istniejący problem 

gospodarki, 

budżetowej i gminie, postanowiła 

pozytywnie zaopiniować zaciągnięcie 

kredytu 

w wysokości milion 860 tysięcy przez gminę 

jako dopełnienie pozyskanych środków 

w ramach planowanej inwestycji. Bardzo 

dziękuję. 

Proszę Komisję Rozwoju. 

Protokół z posiedzenia Komisji Oświaty i 

Kierunków Rozwoju Gminy Czarna 

z dnia 24 lipca 2023 roku. W dniu 24 lipca 

2023 roku na posiedzeniu Komisji z 

inicjatywy Wójta Gminy Czarna 

członkowie Komisji zostali szczegółowo 

zapoznani z procedurami i dokumentacją 

związaną z zadaniem pod nazwą poprawa 

gospodarki wodno-ściekowej w 

miejscowości 

Czarna Górna poprzez budowę, 

przebudowę oczyszczalni ścieków i sieci 

wodno-kanalizacyjnej w miejscowości 

Czarna Górna. W związku z koniecznością 

zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska 

i Gospodarki Wodnej w Rzeszowie w 

wysokości milion 860 tys. zł, 

wyżej wymieniona kwota stanowi 

niezbędną część do sfinansowania tej 

inwestycji 

wycenionej w drodze negocjacji w trybie 

zamówienia z wolnej ręki 

z Przedsiębiorstwem Robót Inżynieryjno-

Monterskich Budownictwa Primbud 

na wartość 10 mln 86 tys. 
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Poprzednio bez rozstrzygnięcia zakończyły 

się trzy postępowania w trybie 

podstawowym. 

W trakcie posiedzenia poszczególni 

pracownicy Urzędu Gminy 

przedstawili szczegółowe informacje 

dotyczące terminów 

oraz zakończenia zakończenia zakończenia 

zakończenia zakończenia zakończenia 

z przebiegu postępowań przetargowych, 

dokumentacji technicznej, 

rozmiaru oraz lokalizacji poszczególnych 

etapów i prac, 

źródeł finansowania zadania w wysokości 

posiadanych środków, 

możliwości kredytowych gminy oraz 

warunków spłaty zaciągniętych pożyczek. 

W związku ze stanem istniejącej 

infrastruktury wodno-kanalizacyjnej, 

potrzebami modernizacji jej fragmentów, 

rozbudowy oczyszczalni 

oraz potrzebą skanalizowania nowych 

obszarów, 

zdaniem Komisji realizacja 

przedmiotowego, 

zadania jest dla gminy konieczna. 

Podpisano przewodniczący Zbigniew 

Sokalski, 

zastępca przewodniczącego Lien Dudka, 

członek Radosław Czerwonka. 

Dziękuję panu przewodniczącemu. 

Dziękuję. 

Projekt uchwały, który będzie 

procedowany, 

jest to uchwała 440 przez 2023 Rady Gminy 

Czarna 45 przez 440 

przez 2023 w sprawie zaciągnięcia przez 

gminę Czarna pożyczki długoterminowej 

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki. 

Dzisiaj sprawdzaliśmy, ponieważ 

korzystamy z progu, 

że mamy ten termin 22 miesiące, 

ale zostaje nam miesiąc na rozliczenie 

projektu. 

Ja sugeruję, ponieważ sprawa jest bardzo 

poważna, 

jeszcze spotkanie za tydzień i przemyślenie 

tego, sprawdzenie, ponieważ, 

podzieliłem się paroma wątpliwościami, 

które gdyby zostały jakoś tam rozwiane, to 

moglibyśmy spokojnie zagłosować. 

Oczywiście nie wiem, co pan wójt na to. 

Żeby tydzień czasu zostanie nam 3 tygodnie 

na rozliczenie, 

za tydzień moglibyśmy zrobić kolejną sesję i 

podjąć decyzję, ale sprawdziłbym te 

przynajmniej, 

sprawy, które poruszyłem w rozmowie. 

Ja uważam, że z naszej strony nie było 

żadnych błędów. 

Znaczy ja tutaj nie mówię o błędach, tylko 

sprawa jest poważna, bo możemy, 
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no doprowadzić do jakichś tam problemów. 

Warto by było jeszcze raz, 

przemyśleć, przeliczyć. Nie, na pewno nie 

stanie to na przeszkodzie. 

To jest kwestia decyzji. Czy pani skarbnik, 

lepiej podjąć decyzję na spokojnie i spać 

spokojnie, 

niż pomylić się nawet w szacowaniu. 

To zależy, jak rada podejmie taką decyzję. 

Nie mam nic przeciwko, ale śpię spokojnie 

na razie. 

Nie wiem, możemy otworzyć dyskusję na 

ten temat. To była moja sugestia. 

W zasadzie można by było dyskusję, tak, jak 

najbardziej. 

Znaczy jeszcze, bo też przygotowaliśmy... 

Tak, prezentację, ja bym chciał tak, żeby ta 

prezentacja była pokazana. 

Przeprowadzimy dyskusję i potem 

podejmiemy decyzję. Także to nie jest 

żaden wniosek, który... 

Panie przewodniczący radni, też mi żadnie. 

Tylko chciałbym, żeby radni się zapoznali, 

ewentualnie jeżeli są wątpliwości, no to... 

To nie wiem, czy od prezentacji byśmy 

zaczęli. 

Może zaczęlibyśmy od prezentacji. 

Spodziew Message 
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Dziękuję. 

Tak, bo mnie całe podłączyło. 

Dziękuję. 

Dziękuję. 

Dziękuję. 

Tracimy sygnał. 

Dziękuję. 

Dziękuję. 

Dziękuję. 

Dziękuję. 

Dziękuję. 

Dziękuję. 

Dziękuję. 

Dziękuję. 

Dziękuję. 

Dziękuję. 

Dziękuję. 

Dziękuję. 

Dziękuję. 

Dziękuję. 

Dziękuję. 

Dziękuję. 

Dziękuję. 
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Dziękuję. 

Dziękuję. 

Dziękuję. 

Koniec przerwy. 

Więc tak. 

Na mapie zaznaczono obszar, który 

zostanie objęty inwestycją polegającą 

na budowie i przebudowie sieci 

wodno-kanalizacyjnej oraz 

oczyszczalni ścieków. 

Kolorem niebieskim zaznaczono 

teren, który jest 

objęty przebudową wodociągu 

za placówką Straży Granicznej. 

Natomiast kolorem żółtym 

zaznaczono teren, który jest objęty 

przebudową 

oraz budową sieci 

kanalizacyjnej obustronnie 

wzdłuż drogi 

wraz z rozbudową istniejącej 

oczyszczalni ścieków. 

Planowany zakres 

inwestycji będzie polegał na 

przebudowie sieci wodociągowej wraz 

z przepięciem istniejących przyłączy 

wodociągowych oraz wykonaniem 

niezbędnej 

infrastruktury. Lokalizacja 

przebiegu trasy wodociągu 

znajduje się w miejscowości Czarnogórna 

za placówką Straży Granicznej 

tak jak już wcześniej wspominałam 

i obejmuje około 12 działek. 

Zakres prac to przebudowa 

i budowa sieci wodociągowej 

oraz przepięcie istniejących 

przyłączy 

w ilości 7 sztuk. 

Przybliżona długość sieci wodociągowej 

to łącznie 

332 metry 

oraz przewody o średnicy 

125, 90 

oraz 32 

No i praktykowane uzbrojenie 

to oczywiście są zasuwy 

i hydrant naziemny. 

Zakres inwestycji 

będzie również polegał na 

przebudowie sieci kanalizacji sanitarnej 

wraz z przyłączami, 

budowie nowych odcinków sieci 

oraz budowie odcinka tłocznego. 

Planowana inwestycja 

przebiegu trasy obejmuje 

około 52 działki w miejscowości 

Czarnogórna od zjazdu 

w stronę fermy 

do magazynów SKR. 

Zakres prac to przebudowa 

i budowa sieci kanalizacji 

przyłączy w ilości 15 sztuk 

oraz ich przebudowa 
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w ilości 7 sztuk 

a także budowa kanalizacji tłocznej 

o długości 

około 215 metrów. 

Łączna przybliżona 

długość całej sieci 

która zostanie przebudowana 

oraz wybudowana 

to 2432 metry 

oraz przewody o średnicy 

200, 160 

oraz 90 

Projektowane uzbrojenie 

do sieci 

to oczywiście są studzienki 

a także przepompownia ścieków. 

Planowana jest również 

przebudowa 

oraz budowa oczyszczalni ścieków 

istniejącej oczyszczalni ścieków 

która znajduje się w miejscowości 

Czarnogórna na działkach 

28 przez 2 oraz 28 przez 3 

o przepustowości 55 metrów 

kwadratowych 

na dobę 

przy docelowym RLM 536. 

Będzie to mechaniczno-biologiczna 

oczyszczalnia ścieków, 

która będzie wyposażona m.in. 

w urządzenia takie jak stacja zlewcza, 

osadnik wstępny dwukomorowy, 

studnia rozdzielcza, 

studzienka z pomiarem ścieków 

oczyszczonych, 

studnia rozprężna, 

zbiornik zwierzania ścieków dowożonych, 

pompownia ścieków surowych, 

osadnik poziomy, 

komora z maceratorem i pompą osadu 

wstępnego, 

istniejący osadnik Imhoffa, 

który zostanie przebudowany 

i wykorzystany w nowym ciągu 

technologicznym, 

zbiornik uśredniający, 

reaktory biologiczne SBR, 

reaktory porcjowe, 

pompownia osadu nadmiernego, 

komora tlenowej stabilizacji osadu, 

czyli KTSO, zbiornik mieszania 

i zagęszczania osadu, stacja odbadniania 

osadu, zbiornik ścieków oczyszczonych 

oraz komora pomiarowa ścieków 

oczyszczonych. 

Przewidywana inwestycja 

będzie miała za zadanie rozwiązanie 

problemu 

gospodarki wodno-ściekowej w sposób 

ograniczający 

do minimum jej uciążliwość dla środowiska. 

Doprowadzi do likwidacji zbiorników 

bezodpływowych, często w 
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niezadowalającym stanie technicznym na 

terenie 

naszej gminy ze względu na nieszczelności, 

z których nieczystości 

ciekła przenikają bezpośrednio do 

gleby wód gruntowych oraz do wód 

powierzchniowych. 

Powody, dla których 

powinno się przystąpić 

do realizacji 

tej inwestycji to 

konieczność zmiany zagospodarowania 

ścieków w naszej gminie oraz zwiększenie 

cykliczności 

wypływu ścieków surowych, 

brak możliwości 

wykonania konserwacji 

usługujących remontów istniejącego 

reaktora 

biologicznego z uwagi na 

pełne jego wykorzystanie, 

gdyż w chwili obecnej nie ma możliwości 

jego wyłączenia, 

minimalizacja niekorzystnego 

wpływu oczyszczalni na otaczające 

środowisko 

poprzez wprowadzenie nowoczesnych 

procesów i urządzeń, 

automatyzacja procesów 

technologicznych i sterowania urządzeniami 

w celu zmniejszenia kosztów eksploatacji, 

a także stan techniczny urządzeń 

usługujących oczyszczalnię, który 

wymaga częstych remontów, co 

powoduje poniesienie kosztów eksploatacji 

ponieważ okres żywotności tych urządzeń 

dobiega końca i urządzenia 

te w najbliższym czasie będą wymagały 

wymiany. 

W związku z tym 

konieczna jest modernizacja 

oraz przebudowa istniejącego układu 

technologicznego oraz wprowadzenie 

rozwiązań 

zapewniających prawidłową pracę 

oczyszczalni 

oraz uporządkowanie przeróbki 

osadu. 

Tu też taka bardzo ważna informacja, 

gdyż obecnie 

do istniejącej oczyszczalni ścieków 

dopływają 

ścieki bytowe. 

Są to ścieki, które pochodzą ze 

zbiorników bezodpływowych z pozostałych 

gospodarstw. 

Łączna kwota, która jest 

przeznaczona na tą inwestycję 

jest uwarunkowana 

doborem takich urządzeń, 

które będą w stanie oczyścić ścieki 

nie tylko bytowe, które pochodzą 

z systemu kanalizacji, ale również 

ścieki dowożone. 
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Jest to ważne, ponieważ ściek dowożony 

czyli te ścieki, które pochodzą 

ze zbiorników bezodpływowych 

pochodzą ze zbiorników 

na nieczystości płynne. 

Na nieczystości płynne 

bardzo różnią się zanieczyszczeniami, 

wielkościami oraz stężeniami, które 

występują w tych ściekach. 

Ścieki, które pochodzą 

od mieszkańców ze zbiorników 

są dowożone na teren oczyszczalni 

niestety w sposób bardzo nieregularny. 

Są one w stanie zagniłym, dlatego że są 

za długo przytrzymywane w szambach. 

Nie ma tej cykliczności, 

która tak naprawdę jest wymagana 

przy oczyszczeniu ścieków. 

W związku z tym taki stan ścieków 

wymaga zastosowania takich urządzeń 

specjalnych, które będą 

w stanie oczyścić ścieki 

nie tylko surowe, ale też zagniłe 

do takich wartości, 

do takich parametrów, które są 

określone w aktualnych 

rozporządzeniach. 

Tu mamy plan 

trasy wodociągu. 

Plan ten przedstawia 

przebieg trasy wodociągowej. 

Jak widać 

będzie ona przebiegać 

w drodze. To jest dla placów 

po straży granicznej, tak jak już wcześniej 

wspominałam. 

Będzie przebiegać w drodze i projektowane 

średnice, te główne średnice to jest 

125 oraz 90. 

Tak naprawdę będą takie 3 główne. 

Reszta to będą 

przyłącza. 

Tutaj mamy 

pierwszą 

część 

trasy 

sieci kanalizacyjnej, która rozpoczyna się 

zaraz za zjazdem w stronę 

fermy. Tutaj jest ten zjazd. 

I rozpoczyna 

się ona tutaj w tym miejscu. 

Kolorem 

takim, przerwana linia, 

kolor różowy to jest budowa 

nowej sieci kanalizacyjnej, 

która uwzględnia przyłącza 

budynków, które znajdują się 

po dwóch stronach drogi. 

Także będziemy dążyć do tego, 

żeby ten obszar był skanalizowany 

z dwóch stron. Natomiast 

kolorem niebieskim zaczyna się 

w tym miejscu 

jest zaznaczony odcinek, 
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który jest przeznaczony do 

remontu. Ze względu 

na po prostu nieszczelność tej kanalizacji. 

I tutaj jest druga część 

bo nie wszystko zmieściło się 

na jednej planszy. 

Więc tutaj jest kontynuacja 

tej przebudowywanej. 

I za magazynami 

SKR 

tak naprawdę zakończa się 

ta kanalizacja 

planowaną przepompownią ścieków oraz 

odcinkiem tłocznym ze względu na warunki 

gruntowe, które tam występują. Nie 

jesteśmy w stanie 

przeprowadzić tej kanalizacji sposobem 

grawitacyjnym. Potrzebujemy 

tutaj na tym odcinku 

kanalizacji 

tłocznej. Oczywiście 

z perspektywą na 

przyłączenie się innych budynków. 

W tym miejscu 

oraz w tym miejscu. 

Gdyby powstała jakaś 

nowa zabudowa no to nie będzie problemu 

z podłączeniem się do sieci. 

No i tutaj mamy plan 

rozbudowy. 

Trochę przybliżę, żeby było lepiej 

widać może i przesunę. 

Tutaj mamy plan rozbudowy 

istniejącej oczyszczalni ścieków. 

W chwili obecnej jest ona 

wyposażona w urządzenia, 

które są oznaczone numerami 

od 1 do 5. 

W trakcie rozbudowy 

ten największy osadnik, czyli 

inhofa zostanie wykorzystany 

do 

nowego ciągu technologicznego. 

Natomiast jeżeli chodzi o 

nowe urządzenia to będzie to 

stacja zlewcza 

do zrzutu i pomiaru ścieków 

pomiaru ścieków dowożonych. 

Kolejno 

będzie to zbiornik na 

odświeżanie ścieków dowożonych. 

Bo tak jak mówiłam wcześniej one są w 

stanie zagniłym. 

Nie mają żadnego tlenu, a żeby 

ścieko czyścić jest potrzebna 

biologia i bakterie, które potrzebują 

tlenu do tego oczyszczenia, więc tutaj 

będzie ten zbiornik, który będzie odświeżał 

ten ściek dowożony. 

Następnie będzie to 

sito kanałowe, w którym będą 

zatrzymywane skratki i większe cząstki, 

które będą znajdować się w ściekach. 

Kolejno będzie to 
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osadnik 

poziomy oraz 

osadnik inhofa, który zostanie 

tak jak mówiłam wcześniej rozbudowany, 

w którym będzie zachodził 

pierwszy etap oczyszczania ścieków, czyli 

mechaniczne 

oczyszczanie, głównie procesy sedimentacji. 

Następnie 

ścieki będą kierowane do 

zbiornika uśredniającego, 

w którym 

ściek będzie ustabilizowany, 

będzie ustabilizowany jego przepływ, żeby 

nie był 

za szybki czy za wolny. 

I dopiero taki ściek może trafiać do 

do reaktorów biologicznych, 

SBR, czyli 

sektacyjnych reaktorów porcjowych, 

w których zachodzi drugi etap oczyszczania, 

czyli tego biologicznego, 

biologiczna część, 

w którym są zastosowane bakterie, różne 

mikroorganizmy. 

No i taki ściek oczyszczony 

będzie trafiał do 

jeszcze jednej komory, do komory 

pomiaru ścieku oczyszczonego 

i dopiero wtedy zrzut do cieku. 

Natomiast tutaj jest ważna rzecz, 

której w chwili obecnej 

nie mamy i tak naprawdę 

chodzi o osady, 

z którymi nie do końca 

jest wiadomo co robić, bo gospodarka 

osobowa jest bardzo mocno ograniczona ze 

względu 

na to, że to jest po prostu odpad. 

I tutaj w tej planowanej 

rozbudowie oczyszczalni 

zostały przyjęte 

takie rozwiązania, 

które to, 

które umożliwią zrobienie coś 

z tym osadem. I tutaj mówię o tej komorze 

tlenowej stabilizacji 

tlenu, czyli o KTSO, gdzie będą 

trafiały osady, nie tylko 

które powstaną podczas biologicznego 

oczyszczania ścieków, ale także 

mechanicznego, czyli będzie to ten osad 

wstępny. Osady te 

będą natleniane, 

gdzie będą 

z osadu będziemy się pozbywać 

związków organicznych. 

Następnie będą mieszane, 

zagęszczane, 

kolejno będą 

odwadniane oraz prasowane. 

Czyli tak naprawdę staną się odpadem, 

który będzie gotowy na wywóz z tej 

oczyszczalni. 
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I to właściwie tyle na temat 

technologii. Tutaj mam schemat 

technologiczny, 

który przez chwilę 

omówiłam, no ale tak w skrócie 

mamy zrzut, 

ściek dowożony, stacja zlewcza, 

pomiar parametrów, 

zbiornik do odświeżania 

ścieków dowożonych, 

siedokanałowe zatrzymujemy z kratki, 

większe cząsteczki, 

ścieki trafiają 

do osadnika poziomego oraz 

do osadnika Imhoffa, który zostanie 

przebudowany, 

czyli mamy sedymentację, 

kolejny zbiornik uśredniający, 

stabilizujemy ściek, 

wprowadzamy do reaktorów 

biologicznych, to następuje proces 

biologicznego oczyszczania ścieków, 

no i ściek jest 

później 

wprowadzany jeszcze do komory 

ścieków oczyszczonych 

i do zrzutu. No a tak jak wcześniej mówiłam 

osady trafiają do KTSO, 

kolejno do zbiornika, 

gdzie zostanie on zagęszczony 

oraz wymieszany, do stacji 

odwadniania osadu, czyli odwadniamy ten 

osad, 

prasujemy i tak naprawdę 

jest, no i wywóz, 

jest to jako odpad. 

I to na tyle z mojej strony 

pod względem technologicznym 

i planowanej inwestycji. 

Więcej myślę, że będę w stanie powiedzieć 

na temat 

dokumentacji projektowej, 

bo póki co to są na razie nasze założenia, 

no i tak byśmy chcieli to po prostu 

pociągnąć 

i poprowadzić dalej, żeby tak wyglądała 

faktycznie 

ta oczyszczalnia ścieków. 

Także dziękuję bardzo. 

Dziękuję. Jeszcze jakby Pani 

powtórzyła, ile kubików 

na dobę? 

Przegłosowość 55 

kubików na dobę 

przy RLM 536. 

A ile przywozimy kubików 

z zewnątrz beczkowozem? 

Z zewnątrz? No to chyba pytanie do 

kierownika, 

bo nie wiem ile przywozimy. 

Mamy takie dane? 

Do ścieku dołożonego, tak? 

Tak. 
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No na dobę. 

A jakie jest 

zapotrzebowanie? 

Czyli nie będziemy w stanie 

wszystkich ścieków, 

które mogą być dołożone 

przepuścić przez tą oczyszczalnię? 

Przez nową? Tak. 

No ale ja się pytam o nową. 

Ile ścieków 50 na dobę? 

Nie. 

55 jest przepustowość oczyszczalni, 

nie dopływających, tylko przepustowość 

cała oczyszczalni jest 55 kubików 

razem z dołożonymi. 

Ja to rozumiem. 

55 jest przepuszczalność 

w ogóle oczyszczalni, 

tylko teraz ile jest ścieków 

dopływowych przeliczona 

w tym na dobę? 

No rozumiem. 

Rozumiem, że są podłączone budynki 

i jaką ilość ścieków te budynki 

dostarczą z kanalizacji. 

Na dzień dzisiejszy, 

ja nie pamiętam, w Ornelie to było 

około 10 kubików 

chyba na dobę to był max, 

tak mi się kojarzy. 

Pytanie techniczne to ja 

akurat nie odpowiem. 

Rozumiem, że jeżeli dopływ 

jest 10 kubików, to możemy 

wrzucić 40 na dobę, nie 20. 

No bo to jest pytanie kluczowe. 

No po to to robimy, 

żeby wrzucić jak najwięcej. 

No ale odpowiedział Pan 

o 20, my nie możemy wrzucić. 

Ale ja mówię o 20 

na dzień dzisiejszy, Panie Przewodniczący, 

bo takie było pytanie. 

Pan pytał o teraz. 

Nie, ja pytam o oczyszczalnię, która... 

Dobrze, nie będziemy się spierać. 

20 dołożymy teraz, 

a mamy potrzeby większe, czyli... 

Staramy się 20, 

ale ograniczamy się do 10. 

Zmieniamy na ile? 

No na tyle, ile jest wyliczone, 

bo tak wstępnie żeśmy wyliczali 

do tej oczyszczalni. 

Tutaj Pan projektant tak to przewidział. 

A czy oczyszczalnia, która jest w budowie 

modernizowana ta na kopalni, 

ona ma przewidziane zrzuty też ścieków, 

czy...? 

No jak każda oczyszczalnia, oczywiście. 

I ile tam możemy 

zrzucić? 

To znaczy zrzucić? 

Sama oczyszczalnia ma cykliczność 
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i jest ustawiona na to. 

Nie, nie. 

Pytam się o możliwości ewentualnego 

zrzutu do tej oczyszczalni, 

która jest modernizowana. 

Ja nie pamiętam ile tam w tym nowym 

projekcie 

jest teraz przewidziane, 

także to pytanie techniczne. 

Czy ktoś z Państwa Radnych 

chce zadać jakieś pytanie? 

Pani Elżbieta Wargiel. 

Dziękuję bardzo. 

Bo jesteśmy przy tej oczyszczalni 

w Escherze. Była piękna prezentacja. 

Tu żeby nie było wątpliwości, 

że cała Rada jest za, żeby oczyszczalnia 

była w stanie. 

Bo nie było tyle lat 

i jest taka potrzeba. 

Chciałam się zapytać, 

jakiś wstępny kosztorys został 

zrobiony na to właśnie, 

na ten projekt, co Pani przedstawiła. 

Prawda? 

Wstępne oszacowanie kosztów 

przez Pana, który 

tworzył PFU. 

Przez kogo? 

Przez Pana, który tworzył PFU, 

czyli program funkcjonalno-użytkowy. 

Bo jeszcze nie jesteśmy na etapie 

tworzenia projektu ze względu na to, 

że wybraliśmy formułę za projektowy 

budżet. 

Więc dopiero wykonawca, który 

podpisze z nami umowę, 

dopiero wtedy będzie tworzył projekt 

budowlany. 

Czyli to może się zmienić, tak? 

Tak. 

Ale na jaką kwotę to, 

co Pani prezentowała wstępnie, 

jaki jest kosztorys? 

Prawie 9 milionów. 

8 z kawałkiem, nie pamiętam dokładnie. 

Prawie 8, 9? 

No, 8 z kawałkiem. 

Takie jest 

zestawienie kosztów na chwilę obecną. 

Dziękuję. 

... 

dużo wcześniej, tak? 

Czyli szacowanie wartości zamówienia 

troszeczkę 

jest powiedzmy stare, tak? 

Czyli te koszty 

są już półtoraroczne. 

Więc myślę, że 

kwota, którą teraz proponuje 

wykonawca jest adekwatna 

do tego, co się dzieje 

na terenie Polski, tak? 

Inflacja i podrożenie 
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kosztów pracy i tak dalej. 

A kiedy był robiony 

ten kosztorys, zapytam? 

To w tamtym 

roku jeszcze żeśmy się borykali 

swoją biologiczną... 

Wniosek składany był 

w tamtym roku, bodajże w lutym. 

Więc szacowanie wartości było jeszcze 

przed rozpoczęciem 

wojny chyba 

na Ukrainie. 

Znaczy kosztorys był chyba 

składany 30 listopada, 

jeżeli ja dobrze, 22 roku 

i on opiewał na 

sumę tam 7 milionów... 

Na 21. 

Tak, 21. 

Umowę z Urzędem Marszałkowskim 

podpisaliśmy w styczniu 

2023 roku. 

A czy był projekt aktualizowany? 

Tego nie wiem. 

Chodzi o zostawienie 

kosztów, to zostały one 

zaktualizowane teraz w czerwcu, 

ale to był wyłącznie oskaźnik 

produkcji... 

A czy przed puszczeniem 

przetargu 

kosztorys nie był 

aktualizowany? 

Aktualizowany z tego 

na stronie 

się wydaje, że 30 listopad 

2022 roku. 

Dlatego, że po powstaniu 

kosztorysu jest pół roku, 

na przeprowadzenie 

procedur, później trzeba aktualizować 

i tam te daty mi się wydaje, 

że były dotrzymane, czyli tam 

konkretnie chyba 

pierwszy przetarg 

był ogłoszony 

w marcu, więc 

to było 4 miesiące, 5, 

więc wszystkie te kolejne procedury 

one były dochowane, więc raczej był 

aktualizowany 

w listopadzie 

i prawdopodobnie został zaktualizowany 

też w czerwcu 

i on opiewał na kwotę 

już przekraczającą 

9 milionów. 

No chyba, że jestem w błędzie. 

Ja bym jeszcze chciał 

zapytać tutaj... 

Pan Radny Chmielacki. 

Proszę Pani... 

06 o ile 

rozmawiamy, 
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to by Paulina Musia 

zapytać albo... 

Aktualizacja kosztorysu, 

prawda? 

Tak, to jest na kwotę 

8 milionów 989 tysięcy 

400 złotych i 42 

grosze brutto. 

Na pewno kosztorys był 

aktualizowany 30 

listopada pierwszy raz, bo 

nie mógłby być użyty do procedur 

i tam data 

22 rok, nie 21. 

Tak, a drugie jak aktualizowaliśmy 

tam nie była zmieniona ta kwota. 

Tak naprawdę został 

z nową datą zrobiony, ale nie został 

zaktualizowany, bo jeszcze nie było 

takiej, no po prostu nie było to potrzebne. 

Natomiast teraz już dziś 

w czerwcu jak tylko 

zaktualizowaliśmy, no to już ta stawki 

się troszeczkę podniosły do góry faktycznie. 

No ale one i tak były 

szacowane na 9 milionów. 

Wiadomo, że decydury 

targowały na nie. 

To nie jest 

dokładnie to samo, bo na tym polega 

przetarg. 

Proszę Pana Radnego 

Mielacza. Ja bym chciał takie pytanie 

techniczne, 

bo w bezpośrednim 

sąsiedztwie tej przebudowanej znajduje się 

ta nasza oczyszczalnia 

wspomagająca. Pozwoliliśmy sobie wczoraj 

pojechać zobaczyć w jakim stanie się to 

znajduje, więc 

twierdzić, że do dziś dnia ona nie działa, bo 

chwasty są większe od nas tam. 

Dumnie godło się pręży na 

siatce z dofinansowania. 

No i w takim razie, skoro tamto będzie 

rozbudowana, to co stanie się 

z tą, która jest 

powstała w tamtym roku, czy dwa lata 

temu? 

Czy ona zostanie, 

bo raczej nie zostanie w tym samym 

miejscu? 

W tym samym miejscu nie zostanie, 

bo tam są zaprojektowane inne reaktory. 

Natomiast jest możliwość 

wyciągnięcia i zamontowania 

na przykład 

w innej miejscowości, gdzie 

jest mniejszy przepływ tego ścieku. 

Bo na chwilę obecną ta oczyszczalnia 

nie jest 

włączona, dlatego, 

że przepływ jest 

za duży. Została zaprojektowana tylko 
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i wyłącznie na sam ściek, a tam są, 

tam jest ściek rozwodniony 

bardzo mocno, mamy niszczynną 

kanalizację. 

Dostają się do kanalizacji 

wody infiltracyjne, więc ten przepływ jest 

większy 

niż samego ścieku, bo to jest ściek i woda. 

I po prostu ta oczyszczalnia, która jest 

teraz tam włożona, 

nie dałaby rady, po prostu by się przelewało 

z niej, bo ona miała być tylko 

wspomagającą tą 

tej, która teraz w chwili obecnej 

jest i miała tylko porcjować 

oczyszczony ściek. 

Na chwilę obecną jest po prostu za dużo, 

jest 

rozwodniony ten ściek i ono nie jest 

w stanie oczyścić tego ścieku. Ale można 

ją wykorzystać na przykład tam, gdzie jest 

mniejszy, mniejszy zużycie. 

Czyli rozumiem, że jej tam nie będzie, 

będzie zabrana i kolejne koszty 

przeniesienia i tak dalej. 

Czyli nietrafiona inwestycja, można 

to inaczej tak nazwać, 

która się tam znajduje. 

I stąd też nasze obawy tutaj 

Komisji Rewizyjnej co do 

tak dużej 

inwestycji, o jakiej tutaj rozmawiamy, 

gdzie przy takiej małej mamy takie 

potknięcie. 

Że tak delikatnie to nazwę. 

Dziękuję. 

A ja mam pytanie. 

Przeniesienie tej oczyszczalni 

odbędzie się 

w ramach 

tego projektu, czy 

to już będzie inna? 

No ciężko 

mi powiedzieć na ten temat. Teraz 

coś, myślę, że bliżej. 

Jeżeli zaciągniemy rzeczywiście 

te kredyty, to nasze 

zdolności inwestycyjne 

będą na poziomie 

żadnym. 

Więc w jaki sposób odbędzie się 

technicznie? 

To znaczy na pewno wprowadzenie nowego 

kredytu znacznie 

jakby ograniczy 

płynność i zdolności inwestycyjne 

na przyszłe lata. 

Niemniej jednak tutaj jest kwota 

tej inwestycji bardzo duża, więc 

do tej pory nie realizowaliśmy 

tego typu projektów. 

Dlatego no 

można powiedzieć finansowanie trzeba 

rozłożyć na lata przyszłe. 
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Wiadomo. 

Tylko tutaj mi chodzi 

o techniczną sprawę, czyli żeby 

wykonać 

nową oczyszczalnię musimy 

przenieść tą drugą i czy 

na ten zabieg mamy pieniądze. 

Ewentualnie czy szacowaliśmy ile to... 

może kosztować? 

Nie, nie szacowaliśmy, bo w sumie 

planujemy jakby 

zupełnie nową inwestycję. 

Rozbudowę tej wcześniejszej 

oczyszczalni ścieków. 

Na to są oszacowane 

po prostu tutaj no wydatki. 

Ja rozumiem Pani Skarbnik 

tylko, że w miejscu budowy nowej 

oczyszczalni stoi obiekt. 

Więc ten obiekt zanim się rozpocznie 

praca trzeba usunąć. 

I teraz pytanie czy ta firma, która 

podejmie się 

tej inwestycji ma 

wpisane to będzie miała w umowie, 

że usuwa w ramach tych pieniędzy 

ten obiekt. Powiedzmy 

wbudowuje ktoś inny gdzieś tam, 

ale no żeby zbudować 

coś w miejscu, gdzie coś stoi no trzeba 

usunąć tamten obiekt. 

To znaczy jesteśmy na etapie negocjacji, 

więc warto 

może by po prostu było wykorzystać 

to, że jeszcze one nie są zakończone 

i jakby uwzględnić tą kwestię 

czy przynajmniej demontaż 

po prostu tutaj tej poprzedniej. 

No bo ja nie mówię już o wbudowywaniu, 

ale no przyjdzie 

firma, ona ma plac przeznaczony, 

on jest wyznaczony w projekcie, 

więc... 

Znaczy wydaje mi się, że no tutaj 

akurat no nie znam 

tej firmy, która 

ewentualnie będzie to realizować, 

natomiast wydaje mi się, że to już 

jest firma na tym poziomie, że 

będzie wiedziała jak to zrobić, żeby nie 

uszkodzić 

tej istniejącej po prostu 

oczyszczalni, którą no 

docelowo możemy wykorzystać gdzieś 

indziej. 

No a na etap 

po prostu tutaj negocjacji powinien to 

wydaje mi się rozstrzygnąć. 

Tutaj powinno być 

doprecyzowane, żeby nie było 

sytuacji, że firma wejdzie 

i zarządza i będzie to 

miało 
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wpływ, ja tu zwracałem uwagę 

na jeszcze jeden ważny 

aspekt w umowie, ponieważ 

umowa jest na 22 miesiące 

i kwestia kar umownych, 

które powinny 

być w mojej ocenie 

nie mniejsze niż dofinansowanie. 

Bo gdy 

byśmy nie dotrzymali terminów 

nie z Gminy, 

tylko wykonawcy, a różnie 

bywa w życiu, no to 

wtedy nie mamy 

dopłaty, 

jeżeli dobrze rozumiem metodę 

działania funduszy. 

Więc zabezpieczenie 

na równi z utratą 

tych finansów, które byśmy 

dostali, 

to powinno być też w umowie zawarte, 

czyli w tej negocjacji. 

Bo to czasami no 

w zależnej też od 

firmy zdarza się choroba, 

nie wiem, firma może 

mieć kłopoty finansowe czy z 

ludźmi i ten termin 

może być niedotrzymany, a on jednak 

jest twardy. 

Proszę Pani 

Radna Bargiel. Ja mam jeszcze pytanie takie 

do Pani Pauliny, bo tu przedstawiła 

prezentację, ale to jest wszystko takie 

teoretyczne i to jest programu za projekt 

i wybuduj. 

I na przykład jak 

powstanie projekt już właściwy 

i będą inne 

rozwiązania, bo wejdą ludzie w teren, 

zaczną robić i 

niekoniecznie będzie tak jak na papierze 

i to będzie się wiązało ze 

zwiększeniem 

no z kosztami, prawda? 

Tak, natomiast jeżeli będzie już 

robiony projekt, no to wcześniej zostanie 

nam przedstawiony taki standard kosztorys, 

ile to będzie wyglądało, jak to będzie 

wyglądało, 

ile będzie kosztować, bo jeżeli 

chodzi o 

zastosowanie na przykład innych urządzeń, 

no to program PFU 

jasno określa, co możemy zamienić, a co nie 

możemy. 

Jeżeli coś możemy zamienić, to 

musi być o parametrach równoważnych. 

Nie zawsze to musi być coś droższe, może 

być coś 

tańszego, natomiast no będzie 

to dopiero na etapie tworzenia 

dokumentacji 
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projektowej, dopiero wtedy coś więcej 

możemy. Ale tu nie chodzi o materiały, ale 

mogą być jakieś przepompownie, różnice 

terenu, jakieś różne rzeczy i będzie to 

się wiązało też, że... To raczej już 

nie, jeżeli chodzi o przepompownie, to 

raczej 

nie, to już jest... Jakieś momenty. To już 

jest... 

Jeszcze jedno pytanie 

do Pani Jadzi, bo Pani Jadzia mówi, że 

jesteśmy cały czas w trakcie negocjacji, 

prawda? Z wykonawcą. Może jeszcze 

nie wiemy, tak jak Pani powiedziała, kto to 

będzie robił, tak? Czy już 

wiemy? 

To znaczy wiedzieć wiemy, 

bo tutaj zapraszaliśmy 

firmy do negocjacji. 

Do negocjacji przystąpiła jedna firma. 

Jak się nazywa? 

Primbud. 

Także no tutaj negocjujemy 

po prostu z tą firmą 

wykonanie generalnie, 

jeśli chodzi o 

cenę, ale też po prostu 

o termin, bo tutaj terminy nas 

gonią, także no 

tutaj w tej chwili 

można powiedzieć ważą się tutaj 

strategiczne 

decyzje, czy po prostu 

realizujemy tą oczyszczalnię, 

czy też nie, bo jeśli 

to odwleczemy, to znowu już po prostu ta 

firma, z którą prowadzimy negocjacje, która 

w ogóle jako jedyna zdecydowała się, że 

powinna się przystąpić do negocjacji, 

po prostu prawdopodobnie się wycofie 

z tego względu, że nie będzie miała no 

takiej 

po prostu możliwości 

technicznej, sama ona 

zainstalować i w ogóle wykonać 

tą inwestycję w tak krótkim terminie. 

Także tutaj jest warunek tych 22 

miesięcy, 

no i po prostu 

ciężko będzie to w krótszym okresie 

zrealizować. 

Czy ta firma brała udział 

w przetargu i w którym? 

Tak, w drugim przetargu 

brała udział. Który został 

unieważniony? 

Ile firmy brały 

udział w tym drugim przetargu 

i na jakie kwoty? 

Trzy. 

Na jakie kwoty? 

Mamy gdzieś zapisane, bo ja nie mam 

przy sobie, nie chcę przekłamać. 

Pan przewodniczący ma. 
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Trzy firmy 

w drugim 

przetargu wzięły udział. 

Dwie firmy dały 

kwotę 

10 milionów 86 tysięcy 

złotych. 

Panie przewodniczący 

identyczną kwotę dały? 

Czy możliwe, że jest 

błąd w tabelce? Tego 

nie wiem, ale to jest 

tabelka ze strony gminy. 

A trzecia firma? A trzecia firma 

11 milionów 414 

400 

brutto. 

Czyli my rozmawiamy 

z jedną z firm, która dała 

taką samą ofertę 

w drugim przetargu, tak? 

Wiele firm 

dostało zaproszenie, ale 

ta się tylko zgłosiła. 

I jesteśmy 

cały czas negocjujemy jeszcze 

z tą firmą. Nie zakończyły się negocjacje. 

Tak? Nie, protokołu 

ostatecznegośmy nie podpisali. 

Dziękuję. 

Czy ktoś z Państwa radnych? 

Proszę Pani 

Radziewa Zawarga. Komisja budżetowa 

czytając protokół napisała, 

że potrzeba nam 8 milionów 

200, a cała 

inwestycja 

opiewa na 10 

milionów 

86. O takiej 

kwocie mówimy, prawda? Także 

braknie nam jeszcze 

na ten 

podatek VAT. 

I jak go zabezpieczymy? Z jakich środków? 

Podatek VAT to 

jest po prostu, podlega w 100% 

odliczenia. 

Jeśli po prostu to odliczenie 

powiedzmy jak będziemy realizować 

te etapy inwestycji, tak? Czyli na przykład 

w 2024, 2025 

to na bieżąco 

w momencie płatności również 

składamy korektę 

do Urzędu Skarbowego 

i ten VAT po prostu w przeciągu tam 

30 czy tam 60 dni on wpływa 

do nas na konto, pomniejszając 

wydatki 

na inwestycje. 

Czyli nie będziemy zaciągali 

kredytu na ten podatek? 

Na chwilę obecną 
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gdzieś tam docelowo może po prostu 

być taka potrzeba, bo po prostu 

w zależności jak te etapy będą 

realizowane. Natomiast 

na chwilę obecną po prostu 

no tutaj nie mamy 

tego 

ustalonego. 

Kiedy ten podatek będziemy 

musieli zapłacić? W którym roku? 

To znaczy na etapie 

po prostu tak jak mówię no realizacji 

realizacji tej inwestycji. 

Czyli jeśli faktury będą w 2024 

powiedzmy tam częściowe wystawiane 

no to będziemy musieli w 2024 

od razu to zapłacić. 

I od razu odliczyć. 

Z tego co 

rozmawialiśmy z Panią Skarbnik 

to w 2025 

roku jeżeli wszystko 

się potoczy prawidłowo 

to powinniśmy 

zakończyć kredytem 3 miliony 

200 tysięcy. Dobrze mówię? 

Tak. Czyli to jest 

ten kredyt, który mamy 

historyczny i po prostu plus 

ten z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska. 

Rozmawialiśmy 

ale to będzie już łącznie tak? 

Łącznie. 

Bo rozmawialiśmy 

na poprzedniej sesji o tym, że 

zeszliśmy z tego kredytu, który tam 

z odsetkami wynosił 3 600 

tak to ta główna to była 3 miliony. 

Zeszliśmy 

do poziomu poniżej 

2 milionów 

spłacamy 

no dobierzemy ten kredyt i 

no znajdziemy się 

w pozycji z tym, że będziemy mieli te 

inwestycje. 

No tylko tutaj dodam 

na tym etapie, że pożyczka 

o którą wnioskujemy w Wojewódzkim 

Funduszu 

Ochrony Środowiska ma oprocentowanie 

na poziomie 3%, więc żaden 

inny bank nie jest w stanie nam 

zagwarantować takiego oprocentowania. 

No i te odsetki 

to po prostu no jakby nieporównywalne 

są te, które płacimy w chwili obecnej 

do Bieszczadzkiego Banku Spółdzielczego 

a tutaj 

te planowane 

Jakie odsetki są w tej chwili w Banku 

Spółdzielczym? 

No na przykład w tym roku 
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mamy zabezpieczone 

156 tysięcy złotych 

na same odsetki 

i z tego już 

Ale procentowo to jest jaki poziom? 

Bo tu 3% a 

Z tego co pamiętam to 6, 

około 7%. 

A Gmina 

zdolność kredytową Pani Jadziu posiada 

na jaką kwotę można zaciągnąć 

maksymalny blok? 

To znaczy tutaj jeśli 

chodzi o obsługę zadłużenia 

i już nawet po 

wprowadzonym tym kredycie 

w WPF-ie wszystkie wskaźniki 

tutaj 

mamy pozytywne 

więc 

więc już też skonsultowałam to 

z Regionalną Izbą Obrachunkową 

i na chwilę obecną 

no jakby nie mają do tego uwag 

także 

a tak stricte procentową zdolność 

kredytową 

no to niestety nie mogę Pani odpowiedzieć 

na chwilę obecną. 

Chodzi o to Pani Jadziu 

że tutaj poważna sprawa wiadomo 

że nikt nie jest za tym żeby nie robić tej 

inwestycji 

tylko 

niedługo będzie nowa rada 

nowy wójt 

żebyśmy nie zostawili kogoś 

po prostu bez zdolności 

wkroczenia w jakieś inne programy 

może będą 

To znaczy tak specyfika no pracy 

na stanowisku wójta 

no niestety 

ale wiąże się z tym że po prostu wchodząc 

w tą rolę osoba wierzy 

że coś musi zrealizować 

ewentualnie szuka rozwiązań 

na przyszłość 

powiem tak no 

nie wiem jakie ewentualnie rada 

miałaby tutaj propozycje 

żebyśmy poszukali innych 

środków na tą oczyszczalnię 

bo niestety nie mamy tutaj 

innych możliwości 

Jeszcze dodam tylko że owszem 

rusza nowy polski ład 

i wstępnie tutaj Pani Dorotka 

mówiła że będzie można to połączyć 

prawda jednak po 

doinformowaniu się niestety już na 

rozpoczętą inwestycję nie będziemy 

mogli pozyskać środków z Polskiego Ładu 
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żeby po prostu 

sfinansować właśnie no już tą 

rozpoczętą oczyszczalnię 

bo braliśmy to też pod uwagę 

też pod uwagę braliśmy ograniczenie 

zakresu ale jeśli w przypadku 

jeśli byśmy ograniczyli zakres 

wykonywanych prac w oczyszczalni 

no to lecą nam punkty no i automatycznie 

to też się przekłada na 

tak na po prostu dofinansowanie 

czyli to ta oczyszczalnia 

która nie działa to 

uważamy że to jest rozpoczęta inwestycja 

tak 

żeby po prostu wykorzystać 

środki z tego 

prowu 

mamy okres do 2025 

roku do końca czerwca musimy 

po prostu ten projekt rozliczyć 

automatycznie musimy już mieć 

podpisaną umowę no bo tutaj firmy 

chcą mieć 22 przynajmniej miesiące 

na realizację zadania ponieważ jest to 

dosyć spora inwestycja zatem musimy 

podpisać tą umowę już 

co się z tym wiąże 

jak w momencie jak po prostu 

dopiero wnioski z Polskiego Ładu 

są pisane tak 

jest termin składania wniosku więc jak my 

już 

będziemy składać wniosek 

i mając już podpisaną umowę 

automatycznie nas to wyklucza z 

po prostu sfinansowania dofinansowania 

tego z Polskiego Ładu tak 

jeszcze nie mamy podpisanej umowy 

dlatego pytam jeszcze nie mamy 

ale powinniśmy mieć z tego względu że 

ma żeby zachować te 22 

miesiące jest taka możliwość 

że jak mamy już wszystko przygotowane 

i pan Wojty zawnioskował 

dostalibyśmy kwotę 

taką całą jaką oczekujemy 

bez zaciągania to zakładam że nikt 

się nie zgłosi i tak nie zrealizujemy 

tej inwestycji i tak nie zrealizujemy tej 

inwestycji 

dziękuję 

ja mam jeszcze 

jedno pytanie sama koncepcja 

i założenie wielkość oczyszczalni 

to w oparciu o 

dane podane rozumiem przez 

pana kierownika zakładu 

tak 

ale ta kwestia dowożonych ścieków 

potrzeby na poziomie gminy 

były też podane tak 

przez zakład tutaj czyli rozumiem 
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że była prowadzona jakaś analiza 

czy ktoś z państwa radnych 

jeszcze proszę pani 

radna pani kierowniku 

to miesięcznie ile 

przywozi się ścieków 

jakieś taką macie przecież 

pan kierownik podał 

dobowe dobowe tak 

czyli 20 

dobrze 

czy jeszcze ktoś z państwa 

jeżeli nie kończymy dyskusję 

ja jeszcze mam takie ostatnie pytanie 

ostatnie pytanie panie przewodniczący 

proszę wspomniał pan że jakiś pan ma 

wątpliwości może by pan się z radą 

podzielił tymi wątpliwościami 

na początku tu przed prezentacją 

i przed tym co pan mówił 

że może by coś tam przegadać 

policzyć na spokojnie dziękuję 

moje wątpliwości zostały 

odczytane z informacji 

o wykonawcach 

czyli kwoty podane przez 

dwie firmy są identyczne 

co wzbudza mój niepokój 

ale równie dobrze może 

to być błąd tak 

bo tego nie jest 

to jest tylko tabelka 

natomiast jak pan 

wójt powiedział 

te oferty zostały odrzucone 

natomiast negocjacje 

jest prowadzone z jednostki firm 

bo tylko jedna po prostu 

z firm wyraziła w odpowiedzi 

na zaproszenie po prostu 

przystąpiła do negocjacji 

także to nie jest tak 

że myśmy zaprosili po prostu 

tą firmę konkretną do negocjacji 

tylko nie wiem dokładnie ile 

bo nie ma tutaj pani Marty ile by zostało 

ale tutaj Paulinka podpowiada 

że 4 zaproszenia 

no i tylko ta firma odpowiedziała 

więc to tyle 

rozumiem wyczerpaliśmy pytania 

projekt państwo 

otrzymaliście z opóźnieniem 

więc ten projekt 

pozwolę sobie jeszcze raz 

odczytać 

jest to projekt uchwały 

o numerze 45 

przez 440 

przez 2023 

w sprawie zaciągnięcia przez 

gminę Czarna pożyczki długoterminowej 

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska 
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i Gospodarki Wodnej 

1 postanawia się 

zaciągnąć pożyczkę długoterminową 

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska 

i Gospodarki Wodnej w Rzeszowie 

na realizację zadania 

pod nazwą 

poprawa gospodarki wodno-ściekowej 

w miejscowości Czarna Górna 

poprzez budowę i przebudowę oczyszczalni 

ścieków 

i sieci wodno-kanalizacyjnej 

w miejscowości Czarna Górna 

w kwocie 

1 milion 860 tysięcy 

słownie 1 milion 860 tysięcy 

do poprania w transzach 

w tym w roku 

2024 

w kwocie 830 tysięcy 

w roku 2025 

w kwocie 

1 miliona złotych 

spłaty rat pożyczki 

następować będą w latach 

2025-2034 

pożyczka 

zabezpieczona będzie 

wex in blanco 

wraz z deklaracją wex logum 

źródłem spłaty kredytu 

wraz z odsetkami będą dochody 

własne budżetu gminy pochodzące 

z podatków i opłat pobieranych 

na podstawie 

odrębnych ustaw 

tak jest 

taka jest treść 

projektu uchwały 

pozwolicie 

że 

przygłosuje sobie 

przystępujemy 

do głosowania 

nad przyjęciem projektu uchwały 

odczytanego projektu uchwały 

o numerze 45 

przez 440 

przez 2023 

rady gminy czarna 

w sprawie zaciągnięcia przez gminę czarna 

pożyczki długoterminowej z wojewódzkiego 

funduszu ochrony środowiska 

i gospodarki wodnej 

kto z państwa radnych jest 

za przyjęciem projektu 

uchwały proszę o podniesienie ręki 

kto jest przeciw 

kto się wstrzymał od głosu 

4 osoby 

jest przeciw 

dziękuję 

dziękuję 
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dziękuję 

dziękuję 

dziękuję 

dziękuję 

uchwała o numerze 

uchwała o numerze 

45 

440 

2023 

rady gminy czarna 

w sprawie zaciągnięcia przez gminę czarna 

pożyczki długoterminowej 

Wrocławskiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej została 

podjęta przy czterech 

głosach wstrzymujących się. Kolejnym 

projektem 

jest projekt uchwały o numerze 455 przez 

441 przez 2023 Rady Gminy Czarna w 

sprawie zmian w 

budżecie gminy w 2023 roku. Czy ktoś z 

Państwa Radnych ma pytania odnośnie 

otrzymanego projektu 

uchwały lub ma jakieś uwagi? Proszę Pani. 

Radna Bargiel. Ja mam pytanie Pani 

Skarbnik. 

Dochody budżetu Gminy Czarna 2023 

mamy 29.688.934,25 a wydatki mamy 

34.026.500,43 czyli wychodzi nam 

różnica 4.337.000,00. 

Dziękuję. 

Dziękuję. 

To jest 16.566.14. 

Z jakich środków to pokryjemy Pani Radzio? 

Podejmowaliście Państwu uchwałę 

budżetową, w której było określone, jakie 

jest po prostu 

pokrycie deficytu i to są wolne środki i 

nadwyżka z lat ubiegłych, która została na 

ruchunkach. 

Ale, ale ta nadwyżka ile wynosi? 

Nie mam tutaj projektu uchwały 

budżetowej oraz zmiany. 

Dziękuję. 

Dziękuję. 

Dziękuję. 

Dziękuję. 

Ale, sądząc po WPF-ie, pokrywa deficyt, bo 

inaczej by się po prostu tutaj nam nie 

bilansował budżet, także... 

Ja mam pismo z RIU, może mam 

niewłaściwie, to odczytuję Pani Jadziu. 

Już Pani mówi, momencik, dobrze? Tak. 

I tutaj mamy wyszczególnione w 2023 WPF-

ie. 

Mamy tak. Nadwyżka budżetowa z lat 

ubiegłych to jest 2 miliony 541 dwieście 

dwa osiemdziesiąt trzy. 

Natomiast wolne środki to są dwa miliony 

trzy tysiące trzysta trzydzieści sześć 

przecinek trzydzieści jeden. 

I to wszystko jest właśnie przeznaczone na 

pokrycie deficytu. 
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Odnośnie tego pisma z RIU, bo to mamy z 

czternastego czerwca 2023 roku. Tak. 

Budżet gminy zamknął się nadwyżką. 

W wysokości pięćset sześćdziesiąt osiem 

tysięcy dwieście siedemdziesiąt osiem 

złotych czterdzieści groszy. 

Tak. Do tego oprócz nadwyżki to jest po 

prostu wolne środki i... 

To Pani ma, że... bo to właśnie Pani czyta 

odnośnie po prostu 2022. 

No tutaj... 

Natomiast tutaj po prostu Pani pyta o 

deficyt dwa tysiące dwadzieścia trzy. 

Dwa tysiące dwadzieścia trzy mamy cztery 

miliony tam... 

Cztery miliony pięćset czterdzieści cztery 

pięćset sześćdziesiąt sześć przecinek 

czternaście. 

Czyli, czyli tymi środkami będzie pokryta ta 

różnica, tak? 

Tak. Nadwyżką z lat ubiegłych oraz wolnymi 

środkami. 

I to zawsze się podejmuje w uchwale 

budżetowej. 

I ewentualnie zmienia się w trakcie roku 

budżetowego. 

Jeśli po prostu występują jakieś zmiany. 

Dziękuję. 

Dziękuję Pani Radnej, Pani Skarbnik. 

Czy ktoś z Państwa Radnych ma pytania 

odnośnie otrzymanego projektu uchwały? 

Nie widzę. 

Przystępujemy do głosowania nad 

przyjęciem projektu uchwały o numerze 44 

przez 441 Rady Gminy Czarna 

w sprawie zmian w budżecie gminy w 2020 

roku. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem 

projektu uchwały? 

Proszę o podniesienie ręki. 

Dziękuję. 

Kto jest przeciw? 

Kto się wstrzymał od głosu? 

Dziękuję. 

Dwoje Radnych wstrzymało się od głosu. 

Proszę o podniesienie ręki. 

Uchwała o numerze 44 przez 441 przez 

2023 Rady Gminy Czarna 

w sprawie zmian w budżecie gminy w 2023 

roku 

została podjęta jednogłośnie. 

Przepraszam, przy dwóch głosach 

wstrzymujących się uchwała wchodzi w 

życie z dniem podjęcia. 

Kolejnym projektem jest projekt uchwały o 

numerze 44 przez 442 przez 2023 Rady 

Gminy Czarna 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Czarna. 

Czy ktoś z Państwa Radnych ma pytania lub 

uwagi do otrzymanego projektu uchwały? 

Nie widzę. 

Przystępujemy do głosowania nad 

przyjęciem otrzymanego przez Państwa 



32 | S t r o n a  

Transkrypcja XLV sesji Rady Gminy Czarna z dnia 26 lipca 2023 
 

Urząd Gminy Czarna 

projektu uchwały o numerze 44 przez 442 

przez 2023 Rady Gminy Czarna 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Czarna. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem 

projektu uchwały? Proszę o podniesienie 

ręki. 

Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał od 

głosu? 

Dziękuję Państwu Radnym za głosowanie. 

Troje Radnych wstrzymało się od głosu. 

Uchwała o numerze 44 przez 442 przez 

2023 Rady Gminy Czarna 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Czarna została podjęta 

przy 3 głosach wstrzymujących. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem 

projektu uchwały o numerze 44 przez 443 

przez 2023 Rady Gminy Czarna 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 

na czas oznaczony do 5 lat. 

Rada Gminy Czarna uchwala co następuje. 

Wyraża się zgodę na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy działki nr ewitencyjny 18 

o powierzchni 127 na okresie uchwały. 

potencjalne 18 o powierzchni 0,2735 ha 

położonych w miejscowości Czarna Górna 

stanowiących własność 

gminy Czarna na okres do 5 lat z Panią 

Bogumiłą Adamowicz. Przedmiot najmu 

został określony 

na załączniku graficznym stanowiącym 

załącznik do niniejszej uchwały. 

Czy ktoś z Państwa Radnych ma pytania lub 

uwagi do odczytanego projektu uchwały? 

Nie widzę. Przystępujemy do głosowania 

nad przyjęciem odczytanego projektu 

uchwały o numerze 

44 przez 443 przez 2023 Rady Gminy 

Czarna. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem 

projektu uchwały? Proszę o podniesienie 

ręki. 

Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał od 

głosu? 

Nie widzę. 

Kto się wstrzymał od głosu? 

Kto się wstrzymał od głosu? 

Uchwała o numerze 44 przez 443 przez 

2023 

45 

Aj przepraszam 45 

45 przez 443 przez 2023 

Rady Gminy Czarna 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 

na czas zaznaczony 

do 5 lat została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Kolejny projekt uchwały 

jest projekt o numerze 45 

przez 444 

przez 2023 Rady Gminy Czarna 
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w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 

na czas oznaczony do 11 lat. 

Rada Gminy Czarna 

uchwala co następuje. Wyraża się 

zgodę na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy działki numer ewidencyjny 

351 przez 2 

o powierzchni 0, 

3773 ha 

położonej w miejscowości Polana 

stanowiącej własność Gminy Czarna 

na okres do 11 lat 

z Bieszczadzkiej Anioły Radosław Czubak. 

Przedmiot dzierżawy 

został określony na załączniku graficznym 

stanowiącym załącznik do niniejszej 

uchwały. Czy ktoś z Państwa Radnych 

ma pytania lub uwagi 

do odczytanego projektu uchwały? 

Proszę Pan Radny Chmielewski. 

Ja chciałem 

tylko zapytać o ten okres. 

Dlaczego 11 lat? 

Z czego to wynika? 

Ja akurat jestem mieszkańcem Polany 

to mogę odpowiedzieć. 

Pan Radosław Czubak 

przejął sklep 

nie jest chyba jeszcze właściwie 

właścicielem w Polanie 

i rozpoczął tam inwestycje 

czyli remontuje 

i stąd prawdopodobnie wynika. 

No zabezpieczenie 

wystąpił tak. 

I rzeczywiście tam inwestycje 

nie wiem czy ktoś był 

one 

dlatego taka 

taki okres. 

Tylko, że 

no park se już na stałe 

się osiedli 

także już jest w trakcie 

budowy domu 

a oprócz tego tutaj 

chcę to rozbudować 

że duże środki zostały zainwestowane 

w tej chwili. 

Proszę Państwa byliście większość 

tak wiecie jak to wygląda 

na krótki okres 

to tak mnie zachęca 

do dalszego inwestowania. 

Dziękuję. 

Nie ma więcej pytań 

w takim razie 

nie widzę. 

Kto z Państwa Radnych 

jest za przyjęciem 

nad przyjęciem projektu uchwały 

o numerze 45 

przez 444 
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przez 2023 

kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem 

odczytanego projektu uchwały 

proszę o podniesienie ręki. 

Kto jest przeciw? 

Kto się wstrzymał od głosu? 

Dziękuję Państwu Radnym 

za głosowanie. 

Dziękuję. 

Odczytany projekt uchwały 

odczytana uchwała 

została podjęta jednogłośnie 

uchwała wchodzi w życie 

z dniem podjęcia. 

Kolejny projekt uchwały 

jest to projekt 

o numerze 45 

przez 445 

przez 2023 

Rady Gminy Czarna 

zgody na zawarcie kolejnej umowy 

najmu nieruchomości na czas oznaczony 

do 5 lat. Rada Gminy Czarna 

uchwala co następuje. Wyraża się zgoda 

na zawarcie kolejnej umowy najmu 

na część działki numer ewidencyjny 

97 przez 17 

o powierzchni 0,02 

30 ha położonej 

w miejscowości Polana stanowiącej 

własność Gminy Czarna na okres do 5 lat 

z Panią Grażyną Koncewicz. 

Przednio od najmu został określony 

na załączniku graficznym stanowiącym 

załącznik do niniejszej 

uchwały. Czy ktoś z Państwa Radnych 

ma pytania lub uwagi 

do odczytanego projektu uchwały? 

Nie widzę. 

W takim razie przystępujemy 

do głosowania nad przyjęciem 

odczytanego projektu uchwały 

o numerze 45 

przez 445 

przez 2023. Kto z Państwa 

Radnych jest za przyjęciem projektu 

uchwały 

proszę o podniesienie ręki. 

Kto jest przeciw? 

Kto się wstrzymał od głosu? 

Dziękuję Państwu. 

Dziękuję Państwu Radnym za głosowanie. 

Uchwała o numerze 

45 przez 445 

przez 2023 

została podjęta 

jednogłośnie. 

Uchwała wchodzi w życie z dniem 

podjęcia. 

Kolejny projekt uchwały 

jest to projekt 

o numerze 45 

przez 446 

przez 2023 Rady Gminy Czarna 
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w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy najmu nieruchomości 

na czas zaznaczony do 5 lat. 

Rada Gminy Czarna uchwala co 

następuje. Wyraża się zgodę na zawarcie 

kolejnej umowy najmu części działki 

numer ewidencyjny 160 na 

powierzchni 0,02. 

Hektara położonej w miejscowości 

Olchowiec stanowiącej własność 

Gminy Czarna ma okres do 5 lat 

z Panem Andrzejem Matłow. 

Przedmiot najmu został określony 

na załączniku graficznym stanowiącym 

załącznik do niniejszej uchwały. 

Czy ktoś z Państwa Radnych 

ma uwagi lub pytania 

odnośnie odczytonego 

projektu uchwały? 

Nie widzę. 

Przystępujemy do głosowania nad 

przyjęciem 

odczytonego projektu 

uchwały o numerze 45 przez 445. 

Przez 446 

przez 2023. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem 

projektu 

uchwały? Proszę o podniesienie ręki. 

Kto jest przeciw? 

Kto się wstrzymał 

od głosu? Dziękuję Państwu 

Radnym za głosowanie. 

Uchwała o numerze 45 

przez 446 

przez 2023 

została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała wchodzi w życie z dniem 

podjęcia. 

Kolejny projekt 

uchwały 

jest to projekt o numerze 

45 przez 447 

przez 2023 

w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnej umowy 

najmu nieruchomości na czas oznaczony 

do 3 lat. 

Rada Gminy Czarna uchwala co następuje. 

Wyraża się zgoda na zawarcie kolejnej 

umowy najmu części działki numer 

ewidencyjny 9 przez 30 

o powierzchni 0,02 

hektara położonej w miejscowości 

Czarna Dolna stanowiącej 

własność Gminy Czarna na okres 

do 3 lat z Panem Arturem Mleczko. 

Przedmiot najmu został określony 

na załączniku graficznym stanowiącym 

załącznik do niniejszej 

uchwały. Czy ktoś z Państwa 

Radnych ma pytania lub uwagi 

do odczytanego projektu uchwały? 

Nie widzę. 
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Przystępujemy do głosowania 

nad przyjęciem odczytanego projektu 

uchwały o numerze 45 

przez 447 

przez 2023. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem 

projektu uchwały proszę o podniesienie 

ręki. 

Kto jest przeciw? 

Kto się wstrzymał od głosu? 

Dziękuję Państwu Radnym 

za głosowanie. 

Uchwała o numerze 45 

przez 447 

przez 2023 

została podjęta 

jednogłośnie. 

Uchwała wchodzi w życie 

z dniem podjęcia. 

Kolejny projekt uchwały 

jest to projekt uchwały 

o numerze 45 

448 przez 2023 

Rady Gminy Czarna 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy najmu nieruchomości 

na czas oznaczony do 2 lat. 

Rada Gminy Czarna 

uchwala co następuje. Wyraża się zgoda 

na zawarcie kolejnej umowy najmu 

działki o numer ewidencyjny 

124 przez 6 

o powierzchni 0,0314 

hektara położonej w miejscowości 

Czarnogórna stanowiącej własność 

Gminy Czarna na okres 2 lat 

z Panią Anetą Ogrodzką. 

Przedmiot najmu został określony 

na załączniku graficznym stanowiącym 

załącznik do niniejszej 

uchwały. 

Czy ktoś z Państwa Radnych 

ma pytania lub uwagi do 

odczytanego projektu uchwały? 

Nie widzę. 

Przystępujemy do głosowania 

nad przyjęciem odczytanego 

projektu uchwały o numerze 

45 przez 448 

przez 2023. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem 

projektu uchwały proszę o podniesienie 

ręki. 

Kto jest przeciw? 

Kto się wstrzymał od głosu? 

Dziękuję Państwu Radnym za głosowanie. 

Uchwała o numerze 

445 

przez 448 

przez 2023 

została podjęta jednogłośnie 

w wykonaniu 

uchwały zleca się Wójtowi 

Gminy Czarna. Uchwała wchodzi w życie 
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z dniem podjęcia. 

Kolejny projekt uchwały 

jest to projekt 

uchwały o numerze 

45 przez 449 

przez 2023 

Rady Gminy Czarna 

w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie kolejnej umowy 

najmu nieruchomości na czas oznaczony 

do 3 lat. 

Rada Gminy Czarna uchwala co następuje. 

Wyraża się zgodę na zawarcie kolejnej 

umowy 

najmu części działki numer ewidencyjny 

160 o powierzchni 

0,02 ha położonej 

w miejscowości Olchowiec stanowiącej 

własność Gminy Czarna na okres do 3 lat 

z Panem Andrzejem Pakla. 

Przedmiot najmu został 

określony na załączniku graficznym 

stanowiącym załącznik do niniejszej 

uchwały. 

Czy ktoś z Państwa Radnych ma pytania 

lub uwagi do odczytanego projektu 

uchwały? 

Nie widzę. Przystępujemy do głosowania 

nad przyjęciem 

projektu uchwały o numerze 

45 przez 449 

przez 2023. 

Kto z Państwa Radnych jest 

za przyjęciem projektu uchwały? 

Proszę o podniesienie ręki. 

Kto jest przeciw? 

Kto się wstrzymał od głosu? 

Dziękuję Państwu Radnym 

za głosowanie. 

Uchwała o numerze 45 przez 449 

przez 2023 

została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Kolejny projekt 

uchwały jest to projekt o numerze 

45 przez 450 

przez 2023 

Rady Gminy Czarna w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnej umowy 

najmu nieruchomości na czas zaznaczony 

do 

10 lat. 

Rada Gminy Czarna uchwala co następuje. 

Wyraża się zgodę na zawarcie kolejnej 

umowy 

najmu części działki numer ewidencyjny 

160 na powierzchni 

0,02 ha położonej 

w miejscowości Olchowiec stanowiącej 

własność Gminy Czarna na okres 

do 10 lat z Panem Wacławem Potyrała. 

Przedmiot najmu został 

określony na załączniku graficznym 

stanowiącym 
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załącznik do niniejszej 

uchwały. Czy ktoś z Państwa Radnych 

ma pytanie lub 

uwagi do odczytania? 

Nie widzę. 

Nie widzę. W takim razie 

przystępujemy do głosowania nad 

przyjęciem odczytanego projektu 

uchwały o numerze 45 

przez 450 przez 2023. 

Kto z Państwa Radnych jest 

za przyjęciem projektu uchwały? 

Proszę o podniesienie ręki. 

Kto jest przeciw? Kto się 

wstrzymał od głosu? 

Dziękuję Państwu Radnym za głosowanie. 

Uchwała o numerze 45 

przez 450 

przez 2023 

została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała wchodzi w życie 

z dniem podjęcia. 

Kolejny projekt 

uchwały jest to projekt 

uchwały o numerze 45 

przez 451 przez 2023 

Rady Gminy Czarna 

w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie kolejnej umowy 

najmu nieruchomości na czas 

oznaczony do 3 lat. 

Rada Gminy Czarna uchwala co 

następuje. Wyraża się zgodę na 

zawarcie kolejnej umowy najmu 

części działki numer ewidencyjny 

557 przez 7 o powierzchni 

0,10 ha położonej 

w miejscowości Czarna Górna 

stanowiącej własność Gminy Czarna 

na okres do 3 lat z Panią 

Małgorzatą Spólnik. 

Przedmiot najmu został określony 

na załączniku graficznym stanowiącym 

do niniejszej uchwały. 

Czy ktoś z Państwa Radnych 

ma pytania lub uwagi 

do odczytanego projektu uchwały? 

Nie widzę. 

Przystępujemy do głosowania 

nad przyjęciem odczytanego 

projektu uchwały o numerze 45 

przez 451 

przez 2023. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem 

projektu uchwały? Proszę o podniesienie 

ręki. 

Kto jest 

przeciw? Kto się wstrzymał od głosu? 

Dziękuję Państwu Radnym. 

Dziękuję za głosowanie. 

Uchwała o numerze 45 

przez 451 

przez 2023 

Rady Gminy Czarna została 
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podjęta jednogłośnie. Uchwała wchodzi w 

życie 

z dniem podjęcia. 

Projekt uchwały o numerze 45 

przez 452 

przez 2023 

Rady Gminy Czarna 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy najmu nieruchomości 

na czas oznaczony do 3 lat. 

Rada Gminy Czarna 

uchwala co następuje. Wyraża się 

zgoda na zawarcie kolejnej umowy najmu 

części działki numer ewidencyjny 

975 przez 5 

o powierzchni 0,06 ha 

położonej w 

miejscowości Czarna Górna stanowiącej 

własność Gminy Czarna na okres do 3 lat 

z usługi 

z usługi transportowej 

Mieczysław Święcicki. 

Przedmiot najmu został określony na 

załączniku 

graficznym stanowiącym załącznik 

do niniejszej uchwały. 

Czy ktoś z Państwa Radnych ma pytania 

lub uwagi do otrzymanego projektu 

uchwały? 

Nie widzę. W takim razie przystępujemy 

do głosowania nad przyjęciem uchwały. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem 

projektu uchwały proszę o podniesienie 

ręki. 

Kto jest przeciw? 

Kto się wstrzymał od głosu? 

Dziękuję Państwu Radnym za głosowanie. 

Uchwała o numerze 45 przez 452 przez 

2023 

została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Kolejny projekt uchwały jest to projekt 

o numerze 45 przez 452 przez 2023. 

Rady Gminy Czarna w sprawie określenia 

wymagań, 

jakie powinien spełniać przedsiębiorca 

ubiegający się o uzyskanie 

zezwolenia na prowadzenie działalności 

w zakresie okróżniania zbiorników 

bezodpływowych lub osadników 

w instalacjach przydomowych, 

oczyszczalni ścieków i transportu 

nieczystości ciekłych na terenie 

Gminy Czarna. 

Czy ktoś z Państwa Radnych 

ma pytania? 

Nie widzę. 

Kto z Państwa Radnych 

ma pytania? 

Lub jakieś uwagi 

do otrzymanego projektu uchwały? 

Nie widzę. 

W takim razie przystępujemy 

do głosowania nad przyjęciem 
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projektu uchwały o numerze 

45 przez 453 

przez 2023. 

Kto z Państwa Radnych 

jest za przyjęciem projektu uchwały? 

Proszę o podniesienie ręki. 

Kto jest przeciw? 

Kto się wstrzymał od głosu? 

Dziękuję Państwu Radnym 

za głosowanie. 

Uchwała o numerze 45 

przez 453 przez 2023 

Rady Gminy Czarna 

została podjęta 

jednogłośnie. 

Uchwała wchodzi w życie po upływie 

14 dni od dnia ogłoszenia 

w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Podkarpackiego. 

Kolejny projekt uchwały jest to projekt 

o numerze 45 

przez 454 

przez 2023 

Rady Gminy Czarna 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy najmu nieruchomości 

na czas oznaczony do 3 lat. 

Rada Gminy Czarna uchwala co następuje. 

Wyraża się zgodę na zawarcie 

kolejnej umowy najmu działki 

numer ewidencyjny 51 

przez 16 o powierzchni 0,0082 ha 

położonej w miejscowości Bystre 

stanowiącej własność Gminy Czarna 

na okres do 3 lat 

z Panią 

Walentyną Jachimowicz 

i Panem Wiktorem Jachimowicz. 

Przedmiot najmu został określony 

na załączniku graficznym 

stanowiącym załącznik 

do niego 

niniejszej uchwały. 

Czy ktoś z Państwa Radnych ma pytania 

lub uwagi odnośnie otrzymanego 

projektu uchwały? 

Nie widzę. W takim razie przystępujemy 

do głosowania 

nad przyjęciem projektu uchwały 

o numerze 45 

przez 454 

przez 2023 

Rady Gminy Czarna 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umowy najmu nieruchomości 

na czas odznaczony do 3 lat. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem 

projektu uchwały? 

Proszę o podniesienie ręki. 

Kto jest przeciw? 

Kto się wstrzymał od głosu? 

Dziękuję Państwu Radnym 

za głosowanie. 

Uchwała o numerze 45 



41 | S t r o n a  

Transkrypcja XLV sesji Rady Gminy Czarna z dnia 26 lipca 2023 
 

Urząd Gminy Czarna 

przez 454 

przez 2023 

Rady Gminy Czarna została 

podjęta jednogłośnie. 

Wykonanie uchwały zleca się Wójtowi 

Gminy Czarna. 

Projekt uchwały o numerze 45 

przez 455 

przez 2023 

Rady Gminy Czarna 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości. 

Rada Gminy Czarna uchwala co następuje. 

Wyraża się zgodę na sprzedaż w drodze 

bezprzetargowej niezabudowanej działki 

numer ewidencyjny 

784 przez 4 

o powierzchni 0 

tutaj jest 

powinien być 

przecinek, jest kropeczka 

korygujemy 

0,0209 

hektara położonej w miejscowości 

Czarna Górna stanowiącej 

własność Gminy Czarna. 

Zbycie następuje w celu 

poprawienia warunków 

zagospodarowania 

nieruchomości przyległej numer 

ewidencyjny 

787 przez 2 

położonej w miejscowości Czarna Górna 

będącej własnością Pana 

Wojciecha Glińskiego. 

Czy ktoś z Państwa Radnych ma 

uwagi lub pytania do 

odczytanego projektu uchwały? 

Nie widzę. 

Przystępujemy do głosowania 

nad przyjęciem 

odczytanego projektu uchwały o numerze 

45 przez 455 

przez 2023 

Kto z Państwa Radnych 

jest za przyjęciem projektu uchwały? 

Proszę o podniesienie ręki. 

Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał od 

głosu? 

Dziękuję Państwu Radnym 

za głosowanie. 

Uchwała o numerze 

45 przez 

455 przez 

2023 została podjęta 

jednogłośnie. 

Uchwała wchodzi w życie z dniem 

podjęcia. 

Teraz 

jeszcze 

wyjaśnienie, 

bo Państwo Radni 

otrzymaliście 

jeszcze 
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w terminie 

3 projekty 

uchwał. 

One nie były 

ujęte 

podpisanym 

przeze mnie 

porządku obrad, 

ale zostały 

przesłane. 

I to są 

3 projekty, które chciałbym 

jeszcze dzisiaj wprowadzić 

do porządku. Ja odczytam 

czego one dotyczą, 

tylko potrzebowałbym 

też 

no kart 

sposobu głosowania. 

Uchwała o numerze 

4 przez 

457 przez 

23 przez 

23 przez 

24 przez 

27 przez 

27 przez 

2 przez 

2 przez 

6 przez 

2 przez 

453. 

Ogłaszam 5 minut przerwy technicznej. 

 

Czarodziejskie słowo. Proszę państwa, 

jeszcze raz w takim razie zmiana do 

porządku obrad, reasumpcja głosowania 

trzech ostatnich projektów uchwał. 

Kto z państwa radnych jest za zmianą 

porządku obrad i wprowadzeniem 

dodatkowych projektu uchwał o numerach, 

o numerach 45 przez 453 przez 2023, 45 

przez 454 przez 2023 i 45 przez 455 przez 

2023. 

Kto jest za przyjęciem zmiany porządku 

obrad i reasumpcję głosowania 3 projektu 

w uchwałę? Proszę o podniesienie ręki. 

Dziękuję. Kto jest sprzeciw? Kto się 

wstrzymał od głosu? 

Czyli wznawiamy jeszcze raz głosowanie nad 

tymi projektami. 

Projekt pierwszy uchwała o numerze 45 

przez 453 przez 2023. 

23 Rady Gminy Czarna w sprawie określenia 

wymagań, jakie powinien spełniać 

przedsiębiorca 

ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na 

prowadzenie działalności w zakresie 

opróżniania 

zbiorników bezodpływowych lub osadników 

w instalacjach przydomowych, oczyszczalni 

ścieków 
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i transportu nieczystości ciekłych na terenie 

gminy Czarna. Czy ktoś z Państwa radnych 

ma pytania 

lub uwagi? Nie widzę. Przystępujemy do 

głosowania nad przyjęciem projektu 

uchwały o numerze 45 przez 453 

przez 2023. Kto z Państwa radnych jest za 

przyjęciem projektu uchwały? Proszę o 

podniesienie ręki. 

Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał od 

głosu? Dziękuję Państwu radnym za 

głosowanie. 

Uchwała o numerze 45 przez 453 przez 

2023 została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni 

od dnia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Podkarpackiego. 

Następny projekt uchwały to jest projekt o 

numerze 45 przez 454 przez 2023 Rady 

Gminy Czarna 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy najmu nieruchomości na 

czas zaznaczony do 3 lat. 

Czy ktoś z Państwa radnych ma uwagi lub 

pytania do otrzymanego projektu uchwały 

odczytanego wcześniej? Nie widzę. 

Przystępujemy do głosowania nad 

przyjęciem projektu uchwały. 

Projekt uchwały o numerze 45 przez 454 

przez 2023. Kto z Państwa radnych jest za 

przyjęciem projektu uchwały? Proszę o 

podniesienie ręki. 

Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał od 

głosu? Dziękuję Państwu radnym za 

głosowanie. 

Uchwała o numerze 45 przez 454 przez 

2023 została podjęta jednogłośnie. Uchwała 

wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

I ostatni projekt uchwały. 

Jest projekt uchwały o numerze 45 przez 

455 przez 2023 Rady Gminy Czarne w 

sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości. 

Czy ktoś z Państwa radnych ma uwagi lub 

pytania do odczytanego wcześniej projektu 

uchwały? Nie widzę. 

W takim razie przystępujemy do głosowania 

nad przyjęciem projektu uchwały o 

numerze 45 przez 455 przez 2023. 

Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem 

projektu uchwały? Proszę o podniesienie 

ręki. 

Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał od 

głosu? Dziękuję Państwu radnym za 

głosowanie. 

Uchwała o numerze 45 przez 455 przez 

2023 została podjęta jednogłośnie. Uchwała 

wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Przepraszam Państwa radnych za... 

To, że się zagubiłem. Na tym kończymy 

punkt podejmowanie uchwał w sprawie. 

Przechodzimy do punktów 6, 7, 8. Sprawy 

różne, interpelacje, wnioski, zapytania, 

oświadczenia radnych i dyskusja. 
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Czy ktoś z Państwa radnych lub z obecnych 

na sali chciałby zabrać głos? 

Nie widzę, czyli porządek dzisiejszego obrad 

uważam za wyczerpany i zamykam 

dzisiejszą sesję Rady Gminy. 

Dziękuję Państwu radnym za przybycie. 

Dziękuję wszystkim obecnym na sali. Życzę 

dobrego dnia. 

 

(Koniec posiedzenia o godz. 15 minut 20) 

 


